

Seit 1947 bin ich als Ärztin tätig, zur Zeit als humangenetische Beraterin an einem Gesundheitsamt.

Die religiösen Lehren des Bhagwan Shree Rajneesh kenne ich seit gut sechs Jahren durch eingehende Berichte meiner Tochter Susanne Niemeyer (Ärztin), durch das Studium der Bücher des Gurus Bhagwan und durch häufige Besuche von Veranstaltungen seiner Glaubensanhänger.

Ich bin mit den Schriften, Büchern und Glaubenslehren des Gurus Bhagwan so vertraut, daß ich aussagen kann, daß Bhagwan Shree Rajneesh ein bedeutender religiöser Lehrer ist.

Soweit seine religiösen Lehren mein medizinisches Fachgebiet betreffen (Psychosomatik, Psychotherapie, Meditation, Heilgymnastik etc.), bedeuten sie eine wesentliche Bereicherung der Medizin.

Dr. M.-L. Niemeyer

Translation

Dr. med. Marie-Luise Niemeyer
Mühlenweg 22
28 Bremen-Oberneuland
West-Germany

July 17, 1983

I have been a medical doctor since 1947, at present working as a consultant for humane genetics at a health office.

I know the religious teachings of Bhagwan Shree Rajneesh for more than six years by detailed accounts of my daughter Susanne Niemeyer (medical doctor), through studying the books of the guru Bhagwan and through frequent visits of events of his believers.

I am so much well acquainted with the scriptures, books and religious doctrines of the guru Bhagwan, that I am able to declare that Bhagwan Shree Rajneesh is a distinguished religious teacher.

As far as his religious teachings concern my medical field (psycho-somatic, psychotherapy, meditation, physiotherapy, etc.) they signify a substantial enrichment for medicine.

(signed)
Dr. M.-L. Niemeyer

